
Oświadczenie złożone 

przez senator Agnieszkę Kołacz-Leszczyńską 

na 48. posiedzeniu Senatu 

w dniu 7 września 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do prezesa Rady Ministrów Mateusza Morawieckiego 

Szanowny Panie Premierze! 

W załączeniu przekazuję apel wójta gminy Osiecznica w sprawie podjęcia pilnych działań, zmierzających 

do wprowadzenia zerowej stawki VAT na olej do celów grzewczych dla jednostek samorządu terytorialnego. 

W apelu tym znajduje się także prośba o objęcie ochroną taryfową samorządowych jednostek budżeto-

wych prowadzących działalność sportową, takich jak gminne ośrodki sportu i rekreacji. 

Proszę o informację o działaniach podejmowanych przez Pana Premiera w powyższych sprawach, gdyż są 

one wskazywane również przez inne gminy w naszym państwie. 

Jeśli dotychczas nie podjęto żadnych działań, to mam pytanie, dlaczego tego nie uczyniono. 

Agnieszka Kołacz-Leszczyńska 
 


